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Valtuutettu Lotta Saarenmaa luki allekirjoittamansa Forssan 
valopolku hankkeen jatkamista koskeneen seuraavan 
valtuustoaloitteen: 
 
”100-vuotiasta Forssan kaupunkia on juhlistettu kuluvana vuonna 
usein eri tavoin. Yksi näistä kunnianosoituksista 100-vuotiaalle 
kotikaupungillemme on Kehräämöalueelle 2. joulukuuta avattu 
valopolku, jonka tarkoitus on kruunata juhlavuosi. 
 
Valopolun ajatuksena on, että tiettyyn miljööseen, tässä 
tapauksessa Kehräämölle, luodaan valojen, värien ja muiden 
tehosteiden avulla tunnelmallinen kokonaisuus. Jokaisella 
kaupunkilaisella on mahdollisuus lähteä tutustumaan valopolulle 
hämärän tullen ilmaiseksi ja juuri siihen aikaan, kun se itselle on 
mahdollista. Samaan aikaan valopolku luo valaistulle alueelle 
ainutlaatuisen tunnelman ja luo kaupunkikuvaan kiinnostavan 
yksityiskohdan.  
 
100-vuotiaan kaupungin kunniaksijärjestetty valopolku on offut 
nähdäksemme monellakin tapaa onnistunut kokonaisuus. Se on 
saanut kaupunkilaiset tutustumaan historialliseen 
Kehräämöalueeseen, kannustanut ulkoliikuntaan yhdessä ja yksin. 
Se on näkynyt lukuisissa sosiaalisen median julkaisuissa ja saanut 
runsaasti positiivista palautetta monissa kanavissa. Voisikin melkein 
todeta, että valopolku on ollut juuri sellainen tapahtuma, jota 
Forssaan on kauan kaivattu. Se on näkynyt positiivisesti niin 
kaupunkilaisille kuin luonut positiivista kaupunkikuvaa ulospäinkin. 
 
Valopolun ei soisi jäävän vain juhlavuoden iloksi, vaan sille toivoisi 
näkevän jatkoa. Tulevana vuonna 2024 valopolku-projekti voitaisiin 
tuoda osaksi Forssan toria ja toteuttaa esimerkiksi Ankkalammin ja 
torin alueella.  
 
Esitämmekin, että: 
 
1) Juhlavuoden valopolku-projekti saa jatkoa vuonna 2024. 

Ajankohta voisi olla sama kuin vuonna 2023 ja sen voisi yhdistää 
Forssan joulunavaukseen. 
 

2) Kaupunki kartoittaa mahdollisuuden valopolun toteuttamiseen 
esimerkiksi Ankkalammin ja torin alueella. 
 

3) Kaupunki pohtii, olisiko valopolku-hankkeesta mahdollista tehdä 
vuosittain järjestettävä tapahtuma, jonka sijainti toisi vuosittain 
esille Forssan eri kaupunginosia ja kohteita.” 
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Valtuutettu Lotta Saarenmaan lisäksi valtuustoaloitteessa olivat 
mukana valtuutetut Suvi Aaltonen, Tero Ahtola, Otto Eriksson, Sanni 
Grahn-Laasonen, Kristiina Halonen, Timo Helin, Sirkka-Liisa Ilvonen, 
Asta Jaakkola, Satu Järvinen, Kati Kaasalainen, Maija Kranni, 
Topias Kujala, Antti Lindvall, Jaana Lähteenkorva, Pentti 
Mansikkamäki, Sami Mattila, Pekka Murtolahti, Tapio Nieminen, 
Mika Penttilä, Tarja Rajahalme-Tahvanainen, Ville Sundell, Mikko 
Suomi, Kari Suoranta, Matti Uutela, Irmeli Vinnikainen ja Tapio 
Virtanen sekä varavaltuutetut Riikka Kinnunen, Arja Mäkelä ja Ida 
Viljanen. 
 

Päätös Valtuusto lähetti aloitteen kaupunginhallitukselle valmisteltavaksi. 


